
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 9. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 297
Finder ministeren på baggrund af det sagsforløb, der beskrives i svaret på
UUI alm. del - spørgsmål 243, at det er hensigtsmæssigt og tilfredsstillende,
at justitsministeren i svaret på UUI alm. del - spørgsmål 697 (2013-14) vedrø-
rende en sag, der er i løbende udvikling, giver Folketinget oplysninger, der er
næsten to uger gamle og forældede på svartidspunktet, og er henvisningen til
"den interne arbejdsgang" efter ministerens opfattelse en tilfredsstillende og
fyldestgørende forklaring på, at Folketinget ikke får opdaterede og korrekte
oplysninger, eller vil ministeren fremover i lignende sager i højere grad tilstræ-
be, at hendes svar til Folketinget afspejler de på svartidspunktet aktuelle fakti-
ske forhold?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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